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Nieuwsbrief 1 – december 2022 

NIEUWSBRIEF HERINRICHTING GROTE MARKT RAALTE 

 

De kop is eraf, de werkzaamheden aan de Grote Markt te Raalte zijn begonnen! De eerste fase is 
inmiddels gereed. In deze nieuwbrief vindt u een samenvatting van de werkzaamheden die we de 
afgelopen periode hebben verricht en wat u de komende periode kunt verwachten. We hebben 
daarnaast ook met drie personen van het projectteam van de gemeente Raalte gesproken. Ze leggen 
alle drie uit, specifiek op hun vakgebied, wat er bij dit project komt kijken. 

 

Wat is er al gebeurd?    

We zijn begonnen met het inrichten van ons depot op de 
Domineeskamp. Dit blijft het gehele project ons depot. We 
zijn daarna begonnen met de ondergrondse 
werkzaamheden midden op de Grote Markt. Er zijn 
infiltratiekratten geplaatst en daarna hebben we hier 
noodbestrating op aangebracht. De nieuwe bestrating volgt 
volgend jaar. 

Verder zijn we ook gestart met de werkzaamheden voor het 
Annahuis. Hierbij zijn verschillende archeologische vondsten 
gedaan. De gemeente heeft hierover een leuk artikel 
gemaakt.  

 Lees verder: www.raalte.nl/archeoloog-nick-
centrum  

 

Nadat we klaar waren met de ondergrondse 
werkzaamheden op de Grote Markt zijn we verder gegaan met ondergrondse voorbereidingen 
richting de Munstersestraat. Eerst hebben we tussen Beter Horen en start Munstersestraat een IT-
Riool gelegd. Nadat we hier gedeeltelijk klaar mee waren zijn we verder gegaan richting de 
Munstersestraat en hebben we tot aan de Gouverneur ook het nieuwe IT riool gelegd.   

 

 

 

 

http://www.raalte.nl/archeoloog-nick-centrum?fbclid=IwAR2UdmjBnv9CItG0kxKm1bBkj2L7Nk1pj71sNURCBH-Zpv1GpC46xD011n4
http://www.raalte.nl/archeoloog-nick-centrum?fbclid=IwAR2UdmjBnv9CItG0kxKm1bBkj2L7Nk1pj71sNURCBH-Zpv1GpC46xD011n4


 

Wat gaat er de komende periode gebeuren? 

Tot aan de kerstvakantie gaan we ervoor zorgen dat 
de gehele Plas en Munstersestraat weer dicht is. 
We zijn bewust niet op het midden van de Grote 
Markt aan de slag aangezien het dit jaar eindelijk 
weer mogelijk is om Raalte on Ice te organiseren!  

Bij het Annahuis is het de planning dat het 
definitieve straatwerk dit jaar nog gelegd wordt. 
Hierbij zijn we echter afhankelijk van het werk van 
de archeologen en alle vondsten die hier gedaan 
worden.  

Na de vakantie starten we voor Grand Cafe Neuf 
met het nieuwe straatwerk. Dit duurt naar 
verwachting tot en met week 4. In week 4 starten we ook met fase 1 die tot en met week 7 gaat 
duren. Fase 1 betreft de ruimte voor het Kulturhus, de doorgang Marktstraat tot en met de Haenehof 
en een klein deel voor de Hema. De gevolgen hiervan voor het winkelend publiek en alle 
ondernemers gaan wij tijdig communiceren naar jullie. Deze fase was oorspronkelijk gepland in week 
2, maar dan is de ijsbaan nog niet van het plein. Daarom hebben we de planning omgegooid en 
wordt eerst het gedeelte voor Grand Cafe Neuf gereed gemaakt. Voordeel hiervan is ook dat bij mooi 
weer in het voorjaar Grand Cafe Neuf het terras eventueel nog (voor een deel) kan gebruiken.  

In week 4 t/m 7 beginnen we ook helemaal aan de andere kant van het plein. Vanaf de 
Munstersestraat tot ongeveer de voorkant van de kerk gaan we starten met het aanleggen van het 
definitieve straatwerk. De plantenbakken worden geplaatst en tegen die tijd krijgt iedereen dus 
alvast een eerste kleine indruk van het nieuwe plein. 

 

Vragen of opmerkingen gedurende het project? 
Elke donderdag van 15.00 uur tot 17.00 uur vindt er een inloopmoment plaats bij het Annahuis. 
Tijdens dit moment heeft u de mogelijkheid om vragen te stellen over de werkzaamheden en de 
voorgang hiervan. Aanmelden hiervoor is niet nodig.  Let op: Tijdens de vakantie (29 december en 5 
januari) is er geen inloopmoment. Mocht u tijdens deze periode toch dringende vragen hebben, dan 
kunt u contact opnemen met de omgevingsmanager Jorinde op nummer 06-12874286. 
 
Benieuwd hoe het centrum eruit komt te zien? Kijk dan op www.raalte.nl/centrum. Op de hoogte 
blijven van de werkzaamheden? Ga dan naar www.klink-nijland.nl/herinrichtinggrotemarktraalte of 
volg de social media pagina over de herinrichting van het centrum, 
https://www.facebook.com/HerinrichtingGroteMarktRaalte/  
 

Een paar vragen aan.. de gemeente Raalte 

Voordat wij als aannemer aan de slag konden, is de gemeente al geruime tijd bezig geweest met 
allerlei voorbereidingen. Wij hebben met drie personen van het team van de gemeente gesproken 
over wat er zoals komt kijken bij de voorbereiding van deze klus. 

  

http://www.raalte.nl/centrum
https://www.facebook.com/HerinrichtingGroteMarktRaalte/


 

 
 Centrum Raalte op de schop: “Een heel mooi project”  

De herinrichting van de Grote Markt en de Plas in het centrum van Raalte is in volle gang. Na jaren 
van voorbereiding krijgt het dorpshart nu eindelijk de vurig gewenste metamorforse. Projectleider 
Jens Schutrup, vakspecialist Dennis Rabe en toezichthouder Hans Beens zijn onderdeel van een 
uitgebreid team dat zich namens de gemeente Raalte bezighoudt met dit project. Vanuit hun eigen 
vakgebied licht het drietal toe wat er zoal komt kijken bij de voorbereiding en de realisatie van 
deze klus.  

 

V.l.n.r.: Dennis Rabe, Jens Schutrup en Hans Beens  

Jens Schutrup (projectleider)  
“Nu de werkzaamheden zijn begonnen is voor iedereen zichtbaar dat we met de Grote Markt en de 
Plas bezig zijn. Maar achter de schermen zijn we hier al jaren mee aan de slag. Het is een heel traject 
geweest om te komen tot een inrichtingsplan. Om de vraag te beantwoorden wat we nu eigenlijk 
willen met het centrum van Raalte, zijn bewoners en ondernemers daar vanaf het begin in 
meegenomen. Uit een enquête waar meer dan 1.500 inwoners aan meededen rolden drie scenario’s: 
groen plein (beperkte ruimte voor evenementen), kleinschalig plein (mix tussen groen en kleinere 
evenementen) en evenementenplein (alle evenementen mogelijk, beperkt groen mogelijk). 
Uiteindelijk is de keuze gevallen op kleinschalig plein.  

Toen die knoop begin dit jaar werd doorgehakt, zijn we met een projectteam van de gemeente 
Raalte en een adviesbureau aan de slag gegaan met de technische uitwerking van het plan. Dat is 
vooral een periode van veel onderzoek doen. Bovengronds, maar ook ondergronds. Uitzoeken wat er 
allemaal bij komt kijken om de mooie ontwerpen daadwerkelijk te realiseren. In de eerste helft van 
2023 willen we het allemaal gereed hebben, Pinksteren is het doel. 

Als projectleider stuur ik het team aan. De meeste mensen in ons team werken al zo lang samen, dat 
we heel goed weten waar elkaars kwaliteiten liggen. Ook ben ik de contactpersoon voor externe 



 

partijen. Denk aan aannemers die willen weten wat de voortgang is van het project, of ondernemers 
in het centrum die willen weten wat de impact van de werkzaamheden is op hun bedrijfsvoering. 
Wanneer we kunnen concluderen dat de herinrichting geslaagd is? Als onze inwoners het uiteindelijk 
mooi vinden. Dat ons centrum straks een aanzuigende werking heeft en mensen hier graag 
verblijven. Een centrum waar wij trots op mogen zijn.”  
 
Dennis Rabe (vakspecialist) 
“Als vakspecialist heb ik me vooral bezig gehouden met de voorbereiding en de aanbesteding van dit 
project. Bij de aanbesteding hebben we gekeken hoe we lokale aannemers een kans kunnen geven. 
Dat is goed gelukt, want Klink-Nijland uit Raalte kwam als beste uit de bus voor deze klus. Technisch 
gezien is deze herinrichting best een complexe opdracht. Dat zou je misschien niet direct zeggen als 
je de tekeningen ziet, maar het zit hem vooral in het ondergrondse. We hebben historisch 
bodemonderzoek gedaan, gekeken wat er in het verleden allemaal op deze plek zat. Zo weten we 
bijvoorbeeld dat er ooit twee tankstations stonden. Op dat soort plekken is de grond mogelijk nog 
verontreinigd.  
 
Er kijkt ook een archeoloog mee met de werkzaamheden. Een aantal plekken in ons centrum heeft 
een hoge archeologische verwachtingswaarde. Met name rondom de Plaskerk was het geen 
verrassing dat we skeletten vonden. Daar zat vroeger een begraafplaats. Heel interessant, maar voor 
ons ook belangrijk om rekening mee te houden bij de planning. Archeologische vondsten kunnen 
immers leiden tot vertragingen. Waar ook meer bij komt kijken dan veel mensen denken, is de aanleg 
van de fontein. Dat ziet er straks prachtig uit, met negen spuiters die de negen dorpen van de 
gemeente Raalte symboliseren. Maar onder de grond zit een complete technische ruimte, inclusief 
filters die zorgen voor schoon water. Daar zitten behoorlijk zware voorwaarden aan, die technisch 
uitgewerkt moeten worden. 
 
Een ander belangrijk punt, zeker in deze tijd van schaarste en lange levertijden, is de inkoop van 
materialen. Mijn taak is om te zorgen dat we de klinkers en het straatmeubilair toch op tijd geleverd 
krijgen. En het liefst tegen een gunstige prijs, want die zijn sky-high op het moment.”  
 
Hans Beens (toezichthouder) 
 “Tijdens de voorbereiding op deze herinrichting heb ik meegedacht vanuit praktisch oogpunt. Je 
kunt van alles bedenken en op papier zetten, maar kan het ook echt gerealiseerd worden? Nu het 
werk begonnen is, ben ik veel buiten. Op de plek waar het werk gebeurt. Daar ben ik het eerste 
aanspreekpunt voor aannemer Klink-Nijland. Met directeur Herman Nijland zit ik twee keer per week 
om tafel om de voortgang door te nemen. Even bespreken hoe het gaat en vooruitblikken op wat er 
komt.  
 
Het is heel goed dat het centrum nu wordt aangepakt en een andere functie krijgt. Het wordt veel 
meer een verblijfsgebied, met een fontein en bankjes. Gezelliger, sfeervoller en hopelijk komen er 
straks meer bezoekers naar het centrum van Raalte en blijven ze langer. Dat ze niet alleen komen 
voor de boodschappen, maar ook nog even een drankje doen. We nemen de Plas daarin mee en dat 
valt vanuit historisch oogpunt mooi samen. De kerk is het oudste stukje van het dorp en komend jaar 
vieren we 900 jaar Raalte. Een jubileum dat is gebaseerd op archiefstukken waarin voor het eerst 
wordt gesproken over de Plaskerk.  
 
Voor ons is dit een heel leuk project om te doen. Er zit van alles in. Het gaat om het centrum, het hart 
van het dorp. Allerlei evenementen vinden hier plaats. Van Stöppelhaene en Ribs&Blues tot Raalte 
on Ice. Maar ook de wandelvierdaagse en de carnavalsoptocht gaan er dwars doorheen. Het is een 
plek waar veel Raaltenaren binding mee hebben. We zien nu al dat er continu mensen staan te kijken 
naar de werkzaamheden. Dat hebben we niet als we een weiland bouwrijp maken. Er is veel 
belangstelling vanuit de omgeving en dat maakt het een heel bijzonder project.” 


